
Monorierdő Község Önkormányzat  2007.  december 13-án 15:30 órai  kezdettel  megtartott 
nyílt ülésének 

Tárgysorozata:

Jegyzőkönyve: 

Rendeletei: 23-25

Határozatai:  209-216
T á r g y s o r o z a t a

Tájékoztató a két ülés közötti munkáról, lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról
Előadó: Juhász Sándor polgármester
Kérdések, interpellációk

1. Tsp. Szilárd hulladék gyűjtésére és szállítására vonatkozó javaslat
Előterjesztő: Juhász Sándor

2. Tsp. Előterjesztés az önkormányzat 2007. évi költségvetéséről szóló rendelet  
módosítására
Előterjesztő: Juhász Sándor

3. Tsp. Előterjesztés  a szociális  rászorultságtól  függő pénzbeli  és  természetbeli  
ellátásokról szóló rendelet módosítására
Előterjesztő: Juhász Sándor

4. Tsp. Előterjesztés a Regionális Hulladékgazdálkodási rendszerben a hitelesített 
vagyonmérleg  szerinti  vagyonmegosztás  és  a  2007.  évi  önrész  
finanszírozása megállapodásra
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

5. Tsp. Előterjesztés az önkormányzati minőségirányítási program, a közoktatási 
intézkedési terv jóváhagyására 
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző

6. Tsp. Előterjesztés  a  Monor  és  Térsége  Többcélú  önkormányzati  kistérségi  
társulási megállapodás módosítására
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

         .
7. Tsp. Előterjesztés Monorierdő digitális térképének megrendelésére

Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

8. Tsp. Előterjesztés a képviselő-testület 2008. évi ülés és rendezvénytervére
            Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester 

9. Tsp. Egyebek 

Monorierdő, 2007. december 08.

 Juhász Sándor 
   polgármester  



JEGYZŐKÖNYV

Készült  :   Monorierdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2007. december 13-án 
15:30  órai  kezdettel  a  Polgármesteri  Hivatal  tanácstermében  megtartott  nyilvános  soros 
üléséről.

Jelen  vannak  :    Juhász  Sándor  polgármester,  Vad  Mária  alpolgármester,  Borbás  Elvira, 
Hornyák Balázs,  Szalai Gábor,  Tóth Attila, Hornyák Balázs, Dzsupin Imréné,  Dr. Pácziné 
Félix Anna Dr. Páczi Antal,  Pádár Erika, Kiss Dénes László képviselő 
                       
Tanácskozási joggal részt vesz: Vargáné Vass Éva jegyző 

Juhász  Sándor  polgármester:  köszönti  a  megjelenteket.  A testületi  ülést  15:30  órakor 
megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a megválasztott képviselők több 
mint fele jelen van. Ismerteti a napirendi pontokat.
Javasolja külön napirendi pontnak felvenni az Adómódosítás c.  napirendet  és a Bánföldi 
Györgyné kérelmét.

A  képviselő-testület  12  igen  szavazattal  a  napirendet  és  annak  sorrendjét  a  módosítással 
együtt elfogadja.

Juhász  Sándor:  a  jegyzőkönyv  hitelesítésére  javasolja  Dzsupin  Imréné  és  Borbás  Elvira 
képviselőket.

A képviselő-testület 12 igen szavazattal a javaslatot elfogadja.

Interpellációk, kérdések

Vad Mária: bejelenti, hogy lemond a költségtérítéséről január 1-el, kéri hogy ezt a testület 
tudomásul vegye.

Juhász Sándor:  2007. január 1-el megnyílik  a ceglédi lerakó. Később azt mondták, hogy 
2008. január 1-el sem fog megnyílni. Nem tudják, hogy ki fogja üzemeltetni, arra pályázatot 
kell  kiírni.  Január 1-el nincs senkivel szerződés,  aki elszállítja  a hulladékot.  Megkereste a 
Kövált. Kért egy ajánlatot és ha a továbbiakban is Monorra kell hordani akkor marad a régi 
tarifa 9.000,- Ft + áfa, amennyibe Monor nem kapja meg és Ceglédre kell hordani, akkor 1db 
120 literes edény éves díja 13.440,-Ft + Áfa. A Kövál már bekérte az engedélyt Ceglédtől, 
hogy ott lerakhatja a szemetet. 

Dr. Práczki Péter: a Kövál mellett javasolja maradni a minimális tarifával, addig, amíg a 
változásról nem tájékoztat. 

Juhász Sándor: ha kötünk egy szerződést a Kövállal, az egy évre vonatkozik. Ha a 9.000,-Ft 
és Ceglédre kell vinni, akkor le kell nyelni a különbséget. 

Juhász Sándor: ami egy évre vonatkozik, ami azt jel
enti, hogy 1 éves szerződést kell kötni a Kövál-lal. Ha Ceglédre kell vinni, akkor a Kövál 
nyelje be a különbséget. 



Dr. Páczi Antal: véleménye, hogy a Kövállal kell megkötni a szerződést, mivel nemsokára 
január 1. és nincs hová vinni a szemetet. 

Vad Mária: véleménye, hogy az 1. és 2. pontot kellene elfogadni. A 3. pont pedig abban az 
esetben lépne életbe, ha megnyílik a regionális hulladéklerakó. 

Juhász Sándor: elmondja, hogy az áron év közben nem lehet módosítani. Elmondja, hogy  a 
Köválnak tulajdonosa Monorierdő, papíron ez így is igaz, de a valóságban mégsem. A Kövál 
Rt.  szeméthordását  ugyanúgy  meg  kell  pályáztatni,  mint  bármelyik  vállalkozóval. 
Vagyonmegosztás nem történt meg, itt még egyedül Monor a tulajdonos. Ha meg is kötik a 
szerződést  a  Kövál-lal,  de nem dől  el  addig a  tulajdonvita  Monorral,  ugyanúgy meg kell 
pályáztatni a hulladékhordást. A Kövál 10 évre akarja kötni a szerződést. 

Dr. Práczki Péter: ha meg lehet beszélni a Kövál-lal, hogy Ceglédre viszik ugyan, de tartsák 
a monori lerakó ágat és ezt keresztül lehet rajtuk nyomni, akkor az jó lenne. 

Juhász  Sándor: kérdezi,  hogy  mit  javasol  a  testület,  hogyan  kössenek  szerzősét.  A 
legkedvezőbb az lenne, ha Monorra lehetne hordani. 

Dr. Práczki Péter: és ha Ceglédre kell hordani, akkor tudomásul veszik, hogy 13.440,-Ft és 
közben meg lehet csinálni a pályázatot. 

Vargáné  Vass  Éva: elmondja,  hogy  az  elmúlt  ülésen  a  testület  a  szilárd  hulladék 
díjmegállapításról szóló rendelet tervezetet azzal vette le a napirendről, hogy december 6-án a 
polgármester a ceglédi hulladéklerakó megbeszélésén többet tud, akkor a rendeletet ismételten 
napirendre  tűzi.  A díjmegállapításra  vonatkozóan elmondja,  hogy nem lehet  azt  mondani, 
hogy  megállapodnak  9.000,-Ft-ba  és  év  közben  emelnek  13.000,-Ft-ra.  A  jogbiztonság 
érdekében díjfizetési időszakot kell megállapítani és az 1 évnél rövidebb nem lehet, azt lehet, 
hogy elnapolják a díjfizetést március 31-ig és március 31-től a következő év március 31-ig 
állapítanak meg díjat. A megállapodás díjfizetési időszakra vonatkozik, ami 1 évnél rövidebb 
nem lehet. Ha 9.000,-Ft-ra állapítják meg 2008-ra a díjfizetést és menet közben a szerződést 
nem sikerül  úgy megkötni,  a  díjfizetési  különbséget  át  kell  vállalni.  Azaz 4.400,-Ft-ot  az 
önkormányzatnak kellene fizetnie. De azt sem lehet megtenni, hogy a Kövál 9.000,-Ft-os árat 
mond  és  a  testület  eleve  13.000,-ft-ba  állapítja  meg.  A  rendelet  szempontjából  ez  nagy 
probléma. Az idei rendeletben a díjtételhez képest a Kövál most módosít, mert 8.100,-Ft volt 
és most 9.000,-Ft + áfa. A rendeletet emiatt így is módosítani kell. 

Tóth Attila: javasolja, hogy ha kiderül, hívjanak össze egy rendkívüli ülést. 

Juhász Sándor: december 28-ra terveznek egy közmeghallgatást. A testületnek ott kell lenni 
és előtte egy 5 perces ülés alatt meg lehet állapítani. 
Elnapolják, annyiban megállapodnak, hogy a Kövál Rt-t fogják megbízni minimum egy évre 
a szállítással.  Véleménye,  hogy ez az ár irreálisan magas. A környező települések is azon 
gondolkodnak, hogy vállalkozóval oldják meg. Meg kell pályáztatni és pályázzon a Kövál is, 
ha akar. 

2.  Tsp. Előterjesztés  az  önkormányzat  2007.  évi  költségvetéséről  szóló  rendelet   
módosítására

Előterjesztő: Juhász Sándor



Juhász  Sándor: a  Pénzügyi  Bizottság  az  előterjesztést  tárgyalta.  2007-ben  ez  az  utolsó 
lehetőség, hogy a most valójában a költségvetés tények szerint legyen összeállítva.  Ehhez 
még hozzájött az iskola pályázat is a Hefot, azért is kellett módosítani. 

Dr. Práczki Péter: kéri, hogy a jegyző vagy a pénzügyi vezető az egyes változásokról és 
mértékéről pár szót szólna.

Sahin-Tóth Jenőné: a fő összeg, az első, ami változott, az egy összesítő sor. Az aláhúzottak 
változtak. A dologi kiadások és fejlesztési kiadások között volt  szükség módosításra, mert 
vannak olyan tételek a könyvelésben, amit annak idején a testület dologi kiadásba tervezett 
be,  de  ez  az  év  közben,  a  teljesítés  folyamán  kiderült,  hogy ezek  át  kell  tenni  felújítási, 
fejlesztési  kiadásokba. Ez a korrekció történt  meg. A dologi  kiadásokból átcsoportosításra 
került  egyrészt  az  útkarbantartásra  megszavazott  összeg,  ami  5M  Ft  volt,  valamint  a 
pályázatok  önrészére  elkülönített  összegből  egy  rész.  A  felújítási  és  fejlesztési  kiadások 
átcsoportosítása is megtörtént igény szerint. Belekerült az útfelújítás, mely elég tetemes tétel, 
mert  nettóban  10M  körül  költöttek  útfelújításra.  A  fejlesztési  kiadásokba  olyan  tételek 
kerültek, ami a polgármesteri hivatal működésével kapcsolatos ügyviteli,  számítástechnikai 
eszközök, nagy értékű berendezési tárgyak, valamint növelő tételként jelent meg a Hefot-os 
pályázat. Az iskolában ez 2007. évben nem került betervezésre kiadásként, sem bevételként, 
ebben az évben 3590e Ft-ot az önkormányzat kiadott erre a pályázatra és az jövő évben lesz 
realizálva. A Hefot-os pályázat pénzügyi teljesítésének holnap jár le a határideje, akkor lehet 
az utolsó számlákat kifizetni. Ezt meg kellett előlegezni.

Dr. Práczki Péter: kérdezi, hogy az ügyviteli eszközök között mit fejlesztettek. 

Sahin-Tóth  Jenőné: ügyviteli,  számítástechnikai  eszközök,  számítógépek,  nyomtatók, 
fénymásoló, monitorok.  A szoftverek is itt vannak és két nagy értékű szoftverről van szó. 
Több mint 1M Ft volt. 

Dr. Práczki Péter: kérdezi, hogy részletesen mikor lehet ezt megtekinteni. Azt, hogy milyen 
értékben kerültek beszerzésre és mik. 

Sahin-Tóth  Jenőné: ha  a  testület  arra  utasítást  ad,  hogy  részletesen  gyűjtsék  ki,  akkor 
megteszik.

Dr.  Práczki  Péter: szeretné,  ha  kigyűjtenék  bruttó  50e  Ft  fölötti  értékű  eszközökről,  a 
következő soros ülésre. 

Vad Mária: két laptop beszerzése történt meg, és eddig mindig a számítógépek beszerzésénél 
testület hagyta jóvá, ez most nem történt meg. Az nem hangzott el, hogy a költségvetést azért 
kellett módosítani, mert laptopot vásárolt az önkormányzat. Megszavaztuk volna.

Vargáné Vass Éva: két számítógép került beszerzést, egy a védőnőnek és egy részére. Meg 
kellett oldani a következő ügyviteli, számítástechnikai feladatot. A víz és csatorna program, 
mellyel a kolléganő dolgozik, a Közigazgatási Hivataltól térítésmentesen átvett számítógépen 
fut. Ez egy teljesen bizonytalan gép és meg kellett oldani azt, hogy a kolléganő is üzembiztos 
gépet  kapjon.  Februárban  nem  vásároltak  mindenki  részére  számítógépet,  megpróbálták 
átmenetileg is megoldani a feladatot. Van olyan kolléga aki saját gépét és monitorát hozta be, 
a térkép már működik a hivatalban, a műszaki-s kolléga is jelezte, hogy erre a célra már az ő 
gépe sem megfelelő. Ekkor úgy döntöttek, hogy beszerzésre kell, hogy kerüljenek gépek. A 



rendszergazda  azt  az  információt  adta,  hogy  nagyjából  ebben  az  árban  tudnak  laptopot 
szállítani és célszerű azt beszerezni, mert mozgatható. 

Vad Mária: nincs ezzel semmi gond, mert megszavazták volna, illett  volna a testület elé 
hozni, és a feladat és hatáskört nem szabad elvonni. 

Vargáné  Vass  Éva: ez  senkinek  nem  állt  szándékában,  most  egy  olyan  akciót  sikerült 
igénybe venni, amivel meg lett előlegezve.

Vad Mária: javasolja utólag megszavazni, hogy két darab laptop megvásárlásra kerüljön. 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete

209/2007.(XII.13.) Kt.
határozata

Két darab laptop vásárlásáról

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete két darab laptop vásárlásáról dönt.
A számítógépek fedezetét a beruházások előirányzat terhére biztosítja.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester, jegyző

Juhász Sándor: szavazásra bocsátja Dr. Práczki Péter javaslatát, hogy a pénzügy gyűjtse ki 
részletesen az 50e Ft feletti számítástechnikai eszközök listáját. 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete

210/2007.(XI.29.) Kt.
határozata

 Számítástechnikai eszközök kigyűjtéséről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  felkéri  a  jegyzőt,  hogy  a 
Polgármesteri Hivatalban a számítástechnikai eszközök beszerzéséről készítsen kimutatást. 

Határidő: 2008. januári soros ülés
Felelős: jegyző 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotja:

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

 
23/2007. (XII.17.) Kt.

 rendelete



 
az Önkormányzat 2007. évi költségvetéséről szóló 2/2007.(II.21.) Kt. rendelet 

módosításáról
 
 
 Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete az Államháztartásról szóló – többször 
módosított – 1992. évi XXXVIII. törvény (továbbiakban: Áht.) 65. §-a alapján, valamint az 
Államháztartás működési rendjéről szóló – többször módosított – 217/1998. (XII. 30.) számú 
Kormányrendeletnek  (továbbiakban:  Ámr.)  megfelelően  az  Önkormányzat  2007.  évi 
költségvetéséről szóló 2/2007.(II.21.)  Kt.  rendeletét  (továbbiakban: R.)  az alábbiak szerint 
módosítja:

1. §

A R.3. §- t az alábbiak szerint módosítja:
„3. § A Képviselő-testület a Polgármesteri Hivatal és az önkormányzati intézmények együttes 

2007. évi költségvetését az alábbiak szerint állapítja meg:
 eFt-ban

BEVÉTELEK 
I. MŰKÖDÉSI BEVÉTELEK 215 793

1./ Intézményi működési bevételek 28 426
2./ Önkormányzat sajátos működési bevételei 187 367

II. TÁMOGATÁSOK 124 181
1./ Önkormányzatok költségvetési támogatása 124 181

III. FELHALMOZÁSI ÉS TŐKE JELLEGŰ BEVÉTELEK 11 408
IV. MŰKÖDÉSI CÉLÚ TÁMOGATÁSÉRTÉKŰ BEVÉTEL 5 653

1./ Működési célú támogatásértékű bevétel 5 653
V. FELHALMOZÁSI CÉLŰ PÉNZESZKÖZ ÁTVÉTEL 13 570

2./ Felhalmozási célú pénzeszköz átvétel 13 570
VI. TÁMOGATÁSI KÖLCSÖNÖK VISSZATÉR. BEVÉTELE 1 400
VII. MŰKÖDÉSI CÉLÚ HITELFELVÉTEL 19 913

BEVÉTELEK ÖSSZESEN: 391 918

KIADÁSOK     
I. MŰKÖDÉSI CÉLÚ KIADÁSOK 354 040

1./ Intézmények működési kiadásai
      - Személyi juttatások 130 768
      - Munkaadókat terhelő járulékok 38 250
      - Dologi kiadások 41 539
      - Működési célú támogatásértékű kiadás 0
      - Működési célú pénzeszköz átadás 0
      - Önkormányzat által folyósított támogatás 0
      - Ellátottak pénzbeli juttatásai 7 400
2./ Polgármesteri Hivatal működési kiadásai
      - Személyi juttatások 50 980
      - Munkaadókat terhelő járulékok 15 247



      - Dologi kiadások 34 853
      - Működési célú támogatásértékű kiadás 7 881
      - Működési célú pénzeszköz átadás 11 650
      - Önkormányzat által folyósított támogatás 12 610
      - Ellátottak pénzbeli juttatásai 0

II. FELÚJÍTÁSI KIADÁSOK 24 498
III. FEJLESZTÉSI KIADÁSOK 5 100
IV. FELHALMOZÁSI CÉLÚ PÉNZESZKÖZ ÁTADÁS 335
V. HITELEK TÖRLESZTÉSE 7 945
VI. CÉLTARTALÉK (kötelező államháztartási tartalék) 0

KIADÁSOK ÖSSZESEN: 391 918
KÖLTSÉGVETÉSI HIÁNY   :  19 913
A költségvetési hiány fedezete működési célú hitelfelvétel.
A költségvetési létszámkeret: 76,5”

2. §.
 
A R. alább felsorolt mellékleteit módosítja az előterjesztés szerint:

Záró rendelkezések
 3. §.

 
(1)   Ez a rendelet a kihirdetés napján lép hatályba.

 (2)   A  Képviselő-testület  a  saját  hatáskörben  végrehajtott  előirányzat  módosításai  az 
intézmények alapfeladatainak ellátását  nem veszélyeztetik.  Elvonásra a  jelentkező többlet-
előirányzat került.

(3) A Fekete István Általános Iskola személyi juttatások és munkaadókat terhelő járulékok 
kiemelt  előirányzatai  2007.december  31-ig  a  Magyar  Államkincstár  által  közölt  terhelési 
értesítő alapján módosul.

(4)A  rendelet  kihirdetéséről  és  közzétételéről  a  jegyző  köteles  gondoskodni  a  helyben 
szokásos módon.

3.  Tsp.  Előterjesztés  a  szociális  rászorultságtól  függő  pénzbeli  és  természetbeli  
ellátásokról szóló rendelet módosítására
Előterjesztő: Juhász Sándor

Vargáné Vass Éva: két alkalommal került már sor rendelet módosításra a szociális rendelet 
kapcsán. Egyszer a testület saját elhatározásából, mivel a munka és eddigi feladatellátás azt 
igényelte,  hogy  a  rendelet  módosítására  kellett  javaslatot  tenni,  ez  megtörtént.  A  másik 
alkalommal  azért,  mert  a  városi  nagyságrendű  feladatellátás  nem  azonos  a  községi 
feladatellátással. Menet közben a Közigazgatási Hivatal is elvégezte ugyanezt a munkát és 
még  javaslatot  tett  a  rendelet   módosítására.  A  szociális  törvény  hatálya  olyan  gyakran 
változik,  hogy nem célszerű  kibontani  a  helyi  rendeletben  részletesen  a  hatályt,  csak  azt 
célszerű  meghatározni,  hogy  a  törvény  3.  §-ában  meghatározott  személyekre  terjed  ki  a 



település közigazgatási  területén.  Ez a  változás történik a rendelet  2.  § (1) bekezdésében. 
Ahhoz,  hogy  a  jogbiztonság  biztosított  legyen,  a  rendelet  olyan  kifejezést  használ,  hogy 
„különösen indokolt kivétele méltányosság, vagy rendkívül sürgős eset”  az a javaslat érkezett 
a  Közigazgatási  Hivataltól,  hogy  egyértelműsítve  legyen,  mit  értenek  rendkívüli  sürgős 
eseten.  A  rendelet  5.  §-a  kiegészülne  egy  16.  bekezdéssel,  ahol  pontosan  megmondja  a 
testület, hogy mit szeretne ezen érteni. A tervezet 5. és 6. §-ában két értelmezési kérdés. A 
korábbi  rendeletben  az  szerepelt,  hogy  a  háztartás  havi  elismert  lakásfenntartási  költsége 
meghaladja a 30%-ot. Ennél a fogalomnál a 30% nincs benne, csak a nagyobb. Ha eléri, akkor 
a 30% és a fölötti.  A meghaladja és eléri  szó került  változtatásra,  és ugyanez a helyzet  a 
tervezet  6  §-ában.  Az  került  bele,  hogy nem haladja  meg  az  öregségi  nyugdíj  legkisebb 
összegének  a  100%-át,  illetve  egyedül  élő  esetén  a  225%-át.  Módosítás  még,  hogy 
„egyedülálló” szerepelt az előző rendeletben, itt „egyedül élő”. 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotja:

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT
 KÉPVISELŐ-TESTÜLETE

24/2007. (XII.17) Kt.
 RENDELETE

A szociális rászorultságtól függő pénzbeli 
és természetbeli ellátásokról szóló a 10/2007.(VII.02.) Kt., a 15/2007.( X.01.) Kt. 

rendeletekkel módosított 10/2006.számú rendelet módosításáról

 Monorierdő Község Önkormányzatának (a továbbiakban: Önkormányzat) Képviselő-testülete 
(a  továbbiakban:  Képviselő-testület)  a  szociális  igazgatásról  és szociális  ellátásokról  szóló 
1993. évi III. törvényben (továbbiakban Sztv.) kapott felhatalmazása alapján – figyelemmel 
arra, hogy a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény (Ötv.) 8. § (4) bekezdése 
szerint  a  szociális  alapellátás  biztosítása  a  települési  önkormányzat  kötelezően  ellátandó 
feladata - a szociális igazgatás és ellátás helyi szabályairól – tekintettel a jogalkotásról szóló 
1987. évi XI. törvény 10. § a. pontjában és az Ötv. 16. § (1) bekezdésében foglaltakra - a 
szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeli ellátásokról szóló a 10/2007.(VII.02.) 
Kt., a 15/2007.( X.01.) Kt. rendeletekkel módosított 10/2006.számú rendeletét (továbbiakban: 
R.) az alábbiak szerint módosítja:

1. §

A R. 2.§ (1) bekezdése alábbiak szerint módosul:
„2.§   (1)  A  rendelet  hatálya  kiterjed  az  Sztv.  3.  §-ában   meghatározott  személyekre, 
Monorierdő község közigazgatási területén.”

2. §
A R. 2.§ (2) bekezdését hatályon kívül helyezi.

3. §
A R. 5.§-a (16) bekezdéssel egészül ki:
„5.§.(16) Ahol e rendelet „különösen indokolt, kivételes méltányosság, rendkívül sürgős eset” 
kifejezést használ, azon az alábbiak értendők:  a kérelmező jövedelmi és vagyoni viszonyai 
három hónapon belüli   időtartamban csökkennek, vagy elemi kárt  szenvedett,  vagy 65 év 
felüli egyedül élő, vagy súlyosan fogyatékos, vagy halmozottan hátrányos helyzetben lévő, ill. 
pszichiátriai,vagy szenvedélybeteg.”



4. §
A R. 14. § (1) bekezdés a) pontját, a 16. § (5) bekezdését, 17. § (2) bekezdését hatályon kívül 
helyezi.

5. §
A R. 12.§ (2) bekezdése az alábbiak szerint módosul:
„(2)  Az Önkormányzat  az Sztv.  38.  § (9) szerint  adható helyi  lakásfenntartási  támogatást 
önálló ellátásként nyújtja az Sztv. 38. § (1) bekezdése szerinti személynek vagy családnak, ha 
a háztartásban az egy főre számított havi jövedelem nem haladja meg az öregségi nyugdíj 
mindenkori  legkisebb  összegének  200  %-át,  feltéve,  ha  a  lakásfenntartás  elismert  havi 
költsége a háztartás havi összjövedelmének 30 %-át eléri.”

6. §
A R.22. § (1) bekezdés alábbiak szerint módosul:
„(1)  Az  Sztv.  50.  §  (3)  bekezdése  szerint  az  jogosult  közgyógyellátásra,  akinek  a  havi 
rendszeres gyógyító ellátás költségének mértéke eléri vagy  meghaladja az öregségi nyugdíj 
mindenkori legkisebb összegének 25%-át és az egy főre számított havi családi jövedelme nem 
haladja  meg  az  öregségi  nyugdíj  mindenkori  legkisebb  összegének  175%-át,  egyedül  élő 
esetén 225%-át.” 

7 . §
Záró rendelkezések

(1) E rendelet kihirdetése napján lép hatályba.
(2) Kihirdetéséről a jegyző a Hivatal hirdetőtábláján történő kifüggesztéssel gondoskodik.

4.  Tsp.  Előterjesztés  a  Regionális  Hulladékgazdálkodási  rendszerben  a  hitelesített 
vagyonmérleg szerinti vagyonmegosztás és a 2007. évi önrész finanszírozása 
megállapodásra
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

Juhász Sándor: eddig Monor fizette Monorierdő helyett a ceglédi hulladéklerakóba a pénzt. 
Van egy ráeső rész, ami 2002-es lakosságszám arányosan 15,82% lett megosztva. A monori 
aljegyző készített egy megállapodás tervezetet, de az át lett fogalmazva. 

Vargáné Vass Éva: az előterjesztésben benne van az a testületi  döntés,  amivel  a ceglédi 
hulladéklerakóhoz való csatlakozásról döntött a testület. Abban lett rögzítve, hogy 2002-es 
lakosságszám alapján csatlakoznak és azt is, hogy a polgármester képviseli a hulladéklerakó 
működése  kapcsán  az  önkormányzatot.  A  monori  tervezet  úgy  szól,  hogy  a  monori 
polgármester képviseli Monorierdőt is. Ez nem helyénvaló. Monorierdő nem kéri, hogy az 
EU-s szerzősét módosítsák a csatlakozás szerint, Monorierdő azt kéri, hogy az Alapító Okirat 
és  a  konzorciumi  megállapodás  egészüljön  ki  azzal,  hogy  49.  településként  Monorierdő 
csatlakozik  a  konzorciumhoz  és  a  monor  2002-es  lakosságszám  alapján  és  a  hitelesített 
vagyonmérleg  szerinti  vagyonmegosztás  alapján  Monor  átadja  Monorierdőnek  a  2002-es 
lakosságszám alapján a Monorierdőt megillető vagyonrészt, amivel képviseli magát ebben a 
konzorciumban. Monor úgy gondolja, hogy a képviselet őket illetné meg, de a közreműködő 
szervezet  tájékoztató  levele  egyértelműen  azt  mondja,  hogy  szükséges  a  konzorciumi 
szerződés  módosítása.  Az  ügyvéd  átnézte  mindkét  megállapodás  tervezetét,  amit  ő 
kiegészített, az átvezetésre került. Az ügyvéd felhívta a figyelmet, hogy ennek semmi köze 
nincs a teljes vagyonmegállapodáshoz, mert eltérőek itt az arányok. 

Juhász Sándor: amíg Cegléden nem indul meg a gyűjtés,  addig szelektív hulladékgyűjtés 
sincs. Jár a Köváltól 134 db 120 literes kuka, az a jövő héten el is lesz szállítva. 



Vad Mária: kérdezi, hogy a 135 db kukával mi a terv.

Vargáné Vass Éva: a 135 db hulladékgyűjtő edénnyel kapcsolatban kérte a monori aljegyzőt, 
hogy szíveskedjen a dokumentumot átadni, ami alapján kiszámolta, hogy ennyi edény jár. Azt 
ígérte időben meg fogja küldeni. 

Juhász Sándor: a kukákat eladni nem lehet, bérbe lehet adni akár 5 évre. Meg lesz hirdetve 
és havonta fizetheti, ami a szemétdíjba be lesz építve. 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének
211/2007. (XII.13.) Kt.

határozata

A Regionális Hulladék Gazdálkodási Rendszerben a hitelesített vagyonmérleg szerinti 
vagyonmegosztás és a 2007. évi önrész finanszírozása megállapodás elfogadásáról 

A  Képviselő-testület  a  Regionális  Hulladék  Gazdálkodási  Rendszerben  a  hitelesített 
vagyonmérleg  szerinti  vagyonmegosztás  és  a  2007.  évi  önrész  finanszírozása  tárgyában 
Monor  és  Monorierdő  önkormányzatai  között  kötendő  megállapodást  a  tervezet  szerint 
elfogadja.
Felhatalmazza Juhász Sándor polgármestert a szerződés aláírására.
Határidő: azonnal   
Felelős:  polgármester, jegyző 

5.  Tsp.  Előterjesztés  az  önkormányzati  minőségirányítási  program,  a  közoktatási 
intézkedési terv jóváhagyására 
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző

Vargáné Vass Éva: az előterjesztéshez képest annyi változás van, hogy pontosítva lesznek a 
bizottsági ülésen elhangzottak, történetesen a 11. és 21. oldalon a döntési jogkör fog változni. 
11.  oldal:  A  feladatokat  Monorierdő  stb.  ez  marad  ki.  A  bizottság  a  javításokkal  együtt 
javasolja elfogadni. A határozati javaslatban az szerepel még, hogy intézményeknek legyen 
idejük arra,  hogy saját  dokumentumaik alapján a változásokat átvezessék és február 28-ig 
legyen erre idejük. És a márciusi soros ülésre kerülhet be az intézmény minőségirányítási 
program. 

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének

212/2007. (XII.13.) Kt.
határozata

 Önkormányzati Minőségirányítási Program és  a közoktatási intézkedési terv 
elfogadásáról



A Képviselő-testület a benyújtott tervezetet megtárgyalta. A megkért vélemények beépítése és 
átvezetése után elfogadja az Önkormányzati Minőségirányítási Programját (ÖMIP),valamint a 
közoktatási intézkedési tervet. 
Felkéri  az  intézmények  vezetőit,  hogy  az  ÖMIP  elfogadását  követő  45  napon  belül  az 
intézményi minőségirányítási programot jóváhagyásra nyújtsák be a képviselő-testületnek.  
Az egyéb intézményi dokumentumok felülvizsgálatának időpontját 2008. február 28-ig el kell 
végezni.
Határidő: folyamatos és 2008. február 28. 
Felelős: polgármester, jegyző, intézményvezetők 

6. Tsp.  Előterjesztés a Monor és Térsége Többcélú önkormányzati kistérségi társulási 
megállapodás módosítására
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

Juhász Sándor: arról van szó, hogy Monor és Térsége Kistérségi Társuláshoz Üllő és Vecsés 
csatlakozik.
A képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
213/2007. (XII.13.) Kt.

határozata

Monor és Térsége Többcélú Önkormányzati Kistérségi Társulási Megállapodás 
módosításáról 

A Képviselő-testület  a  Monor  és  Térsége  Többcélú  Önkormányzati  Kistérségi  Társulás 
Társulási  Tanácsának  a  65/2007  (XI.  06.)  számú  határozatára  figyelemmel  az  írásbeli 
előterjesztés szerint elfogadja a Társulási Megállapodást..
Felhatalmazza Juhász Sándor polgármestert a megállapodás aláírására.

Határidő: azonnal   
Felelős:  polgármester, jegyző 

7. Tsp. Előterjesztés Monorierdő digitális térképének megrendelésére
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

Juhász Sándor: ez a térkép, amit a Nyeste úr tervezett,  Monorral közösen készül el.  Ezt 
minden  település  megrendelte.  Lakosságszám  arányosan  fog  a  fizetésre  sor  kerülni. 
Számítógépen  erről  mindent  le  lehet  szedni.  Papír  alapon  már  el  sem  fogják  fogadni  a 
pályázatoknál. Ennek a fedezetét elő kell teremteni, ez a pályázati önrészből lesz. 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete

214/2007.(XII.13.) Kt.
határozata

 Digitális térkép beszerzéséről



Monorierdő  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete,  hogy  a  Digitális  térkép 
beszerzését  határozza  el,  a  bruttó  278.980  Ft  értékben.  A kiadás  fedezetét  a  2007.évi 
költségvetésben  a  pályázatokkal  kapcsolatos  kiadások  előirányzat  terhére  biztosítja. 
Felhatalmazza Juhász Sándor polgármestert a szerződés aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

  Vargáné Vass Éva jegyző 

8. Tsp. Előterjesztés a képviselő-testület 2008. évi ülés és rendezvénytervére
 Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester 

Borbás Elvira: februárra terveztek egy jótékonysági bált, ami helyett operett gála lesz február 
23-án. Busójárásról nem tud, nem tudja ki fogja szervezni. Bódi Guszti és Fekete Szemek 
május 17-én kerül megrendezésre a kempingben. Júniusban 27-én Falunap van, szombati nap. 
Kéri a 27-ét,  mert a Falunap megnyitója 27-én lenne a Polgármesteri  Hivatalba,  amikor a 
dombormű felavatása is lenne. 27 a Falunap megnyitó és 28-án az utcabál és más program. 
A gyermeknap május utolsó vasárnapja, de május utolsó hétvégéje lenne, mert sok mindentől 
függ. 

Vad Mária: javasolja, hogy márciusban, áprilisban lehetne egy falu rendezés megbeszélése. 
Májusban már kellene csinálni a virágosítást, fásítást. 

Kiss Dénes László: április közepe, vége lehetne, mert a Temák megígérte, hogy segít, adnak 
zsákokat és elszállítják. 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének
215/2007. (XII.13.) Kt.

határozata

A Képviselő-testület 2008. évi ülés és rendezvény tervének megállapításáról 

A  Képviselő-testület  az  Önkormányzat  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatáról  szóló 
módosított  3/2007.  (II.21.)  Kt.  rendelet  26.§-a  alapján  a  2008.  évi  üléstervét  a  1.  számú 
melléklet, a települési rendezvénytervet a 2. számú melléklet szerint a módosításokkal együtt 
elfogadja.

Határidő: azonnal és folyamatos  
Felelős:  polgármester, jegyző 

9. Tsp. Előterjesztés „A helyi adókról.” (egységes szerkezetben a 16/2006. számú és a 
../2007.(......) Kt. rendeletekkel)

Juhász Sándor: bevételt kell teremteni pluszba és arra gondoltak, hogy jelen pillanatban az 
iparűzési adó 2%, tehát maximum. A nem lakás céljára használt épületekre az építményadónál 
300,-Ft-tól 900,-Ft-ig m2-e. Jelenleg ez 300,-Ft és javasolja 600,-Ft-ra emelni. Éves 4,5 M 
plusz bevételhez juttatja az önkormányzatot. 



Dr. Pácziné Félix Anna: soknak találja a 100%-os emelést. 

Juhász Sándor: a veekend-esek nem járulnak hozzá az önkormányzat bevételéhez semmivel, 
de az önkormányzatnak biztosítani kell nekik utat, gázt, villanyt. Máshol ez 900,-Ft. 

Dr. Práczki Péter: kérdezi, hogy mikortól lép érvénybe.

Vargáné Vass Éva: január 1-től.

Dr. Práczki Péter: nehezményezi, hogy a Pénzügyi Bizottság nem tárgyalta ez. Az adónál a 
fokozatosság elvét javasolja érvényesíteni. A 100%-os emelés rosszul veszi ki magát, mivel 
gázáremelés is lesz. 50%-ot javasol.

Vargáné Vass Éva: a Közigazgatási Hivatal munkatársa szerint a 1990 évi 100. törvénnyel 
ellentétes Monorierdő rendelete, mert a helyi adótörvény szerint az építményadó a lakás és 
nem lakás céljául szolgáló ingatlanokra vonatkozik. A mi rendeletünk pedig csak a nem lakás 
céljára szolgáló ingatlanra. Módosítani kellett a helyi jogszabályunk hatályát. Ha a lakásokat 
kivesszük, azaz adótárggyá tesszük, akkor az adóbevétel 3x-osára emelkedik. Ha a lakásokat 
mentesítik és a garázst veszik ki a mentesség alól, akkor is jelentős mértékben emelkedik az 
adóbevétel, ezért köztes megoldást javasolt a polgármester, hogy maradjon a lakás adómentes, 
de emeljük az adót, mert többletbevételre szükség van. A testületnek lehetőség van mérlegelni 
az adó tárgya kivetésével, vagy az adómérték meghatározásával. 

Juhász  Sándor: a  4,5  M-ft-ot  át  lehetne  csoportosítani,  abból  pár  méter  utat  is  el  lehet 
készíteni. 

Dr. Práczki Péter: Monorierdő egy már egy átlagos család a fizetésének felét energiára költi. 
A 100%-os emelésnek elég rossz a pszichológiája. 

Juhász  Sándor: elmondja,  hogy az  emelés  leginkább a  hétvégi  házakat  és  vállalkozókat 
érinti. 

Vad Mária: kérdezi, hogy mekkora az adóalanya ennek az adónemnek.

Vargáné Vass Éva: 4,5 M Ft volt az előirányzat és 4,4 M Ft-ot beszedtek. Jó az adófizetési 
morál az adónemben, majd 100%-os. 

Juhász  Sándor: egy  másik  gondolat  volt  a  garázs  megadóztatása.  Ez  benne  van  a 
tervezetben. 9000,-Ft egy évben. 

Vad Mária: javasolja mérsékelni a 600,-Ft-os mértéket és a garázsra is kivetni. 

Dr. Páczi Antal: javasolja inkább kevesebbet emelni és jövőre ismét emelni. 

Hornyák Balázs: javasolja csak az 1 feletti garázsra kivetni. 

Szalai Gábor: a 600,-Ft helyet 500,-Ft-ot javasol.

A képviselő-testület 12 igen szavazattal a javaslatot elfogadja.



Juhász Sándor: gépjárműtárolóra visszatérve. 

Vargáné Vass Éva: az előterjesztés szerint a lakás továbbra is adómentes marad, de a garázs 
adótárggyá lépne elő. A jelenlegi hatályos rendelet szerint a 2. oldal 7§ -a (1) e. pontjában 
jelenleg gépkocsitároló van. 

Kiss Dénes László: javasolja, hogy lakáshoz és üdülő épülethez.

Vargáné Vass Éva: akkor belekerül a módosításba még egy szakasz 8 § és módosul a c. ,pont 
lakáshoz és üdülőhöz. 

Kiss Dénes László: 7 § g. pont. Rendszeres szállásról kérdez.

Vargáné Vass Éva: az idegenforgalmi adó, ezért veszik ki az építményadó hatálya alól, mert 
idegenforgalmi adófizetésre kötelezi. Amikor a rendelet meg lett alkotva ez volt a cél. 

Juhász Sándor: szavazásra bocsátja, hogy legyen-e garázsadó.

A képviselő-testület 12 igen szavazattal a javaslatot elutasítja.

Vargáné Vass Éva: a rendelet 7 § (1) e. pontja úgy változik, hogy a lakás és a gépkocsitároló 
benne marad, mert most ebben a pillanatban benne van. Az a szakasz mentesít az adófizetési 
kötelezettség alól, annak az e. pontja. 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal a változásokat elfogadja:

A képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotja hozza:

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT
 KÉPVISELŐ-TESTÜLETE

25/2007. (XII.17.) Kt.
 RENDELETE

A helyi adókról szóló 16/2006.számú helyi rendelettel módosított 4/2006. számú helyi 
rendelet módosításáról

A Képviselő-testület a helyi adókról szóló 4/2006. számú helyi rendeletét (továbbiakban: R.) 
a következők szerint módosítja:

1§.

A R. 1. §-a helyébe az alábbi rendelkezés lép:

„Az önkormányzat képviselő testülete a helyi adókról szóló 1990. évi C. törvény (továbbiakban: Htv.) 
felhatalmazása  és  rendelkezései  szerint  helyi  adókat  vezet  be.  A törvényben  megfogalmazott  adó 
megállapításának  joga  alapján  az  adófizetési  kötelezettség  az  e  rendeletben  leírt  adóalanyokra,  és 
adótárgyakra vonatkozik.
 A  helyi  adók  az  önkormányzat  önálló  gazdálkodásának  feltételeit  a  helyi  közszolgáltatások 
biztosítását teszik lehetővé.”



2§.
A R. 5. §. (1) bekezdés helyébe az alábbi rendelkezés lép:
„(1) Adóköteles az önkormányzat illetékességi területén lévő építmények közül a lakás és a nem lakás 
céljára szolgáló épület, épületrész (a továbbiakban együtt: építmény).”

3§.
A R. 7. §. (1) bekezdés e.) pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép:

„e.) a lakás és a gépkocsitároló ” 
4§.

A R. 10. §. (1) bekezdés helyébe az alábbi rendelkezés lép:
„(1) Az adó mértéke 500 Ft/m2/év.”

5§.
A R.t 14. §. (1) bekezdés helyébe az alábbi rendelkezés lép:

„(1) Adókötelezettségtől mentes a Htv. 31.§-a szerint:
a) a 18. életévét be nem töltött, továbbá a 70. életévét betöltött magánszemély;
b)  a  gyógyintézetben  fekvőbeteg  szakellátásban  részesülő  vagy  szociális  intézményben  ellátott 

magánszemély;
c)  a közép- és felsőfokú oktatási intézménynél tanulói vagy hallgatói jogviszony alapján, hatóság 

vagy bíróság intézkedése folytán, a szakképzés keretében, a szolgálati kötelezettség teljesítése, vagy a 
településen székhellyel, vagy telephellyel rendelkező vagy a Htv. 37. §-ának (2) bekezdése szerinti 
tevékenységet végző vállalkozó esetén vállalkozási tevékenység vagy ezen vállalkozó munkavállalója 
által  folytatott  munkavégzés  céljából  az  önkormányzat  illetékességi  területén  tartózkodó 
magánszemély, továbbá

d)  aki  az  önkormányzat  illetékességi  területén  lévő  üdülő  tulajdonosa  vagy bérlője,  továbbá  a 
használati  jogosultság  időtartamára  a  lakásszövetkezet  tulajdonában  álló  üdülő  használati  jogával 
rendelkező  lakásszövetkezeti  tag,  illetőleg  a  tulajdonos,  a  bérlő  hozzátartozója,  valamint  a 
lakásszövetkezet  tulajdonában  álló  üdülő  használati  jogával  rendelkező  lakásszövetkezeti  tag 
használati jogosultságának időtartamára annak hozzátartozója [Ptk. 685. § b) pontja].
c.)  bármely  –  az  a.)  és  b.)  pontba  nem sorolható  –  tevékenység,  ha  annak  folytatásából 
közvetlenül bevételre tesz szert, feltéve ha egyetlen önkormányzat illetékességi területén sem 
rendelkezik székhellyel, telephellyel”.

6§.
A R. 21. §. (4) bekezdés helyébe az alábbi rendelkezés lép:
„(4) Átalányadózó magánszemély vállalkozó az adó alapját a Htv. 39/A.§ szerint, az egyszerűsített 
vállalkozói adó hatálya alá tartozó vállalkozó az adó alapját a Htv. 39/B. § szerint határozza meg.”

7. §.
A R. VI. fejezet „Értelmező rendelkezések” helyébe az alábbi rendelkezés lép:

„VI. fejezet
Értelmező rendelkezések

A rendeletben nem szabályozott kérdésekben az adózás rendjéről szóló 2003. évi XCII. törvény és a 
Htv.  az irányadó. A rendelet alkalmazásában az értelmező rendelkezéseket a  Htv.  52.§ szerint kell 
figyelembe venni.”

8. §.
                                                                      Záró rendelkezés
E rendelet 2008. január 1-jén lép hatályba.
A rendelet kihirdetéséről a Polgármesteri Hivatal jegyzője gondoskodik.

10. Tsp. Bánföldi Györgyné kérelme
Juhász  Sándor: hogy  három  variációból  kell  dönteni.  Azért  fordult  Bánföldiné  az 
önkormányzathoz ezzel a kérelemmel, mert ő látná el a nappali szociális feladat ellátást, de 
nem kapott használatbavételi engedélyt. A bővítés nem a terv szerint készült. 



Kiss Dénes László: csak azokat az ingatlanokat kellene bevonni, ami az ő érdekeltségi körébe 
tartozna, úgy hogy vállalja a belterületté vonásnak a költségeit. 

Juhász Sándor: elmondja, hogy a kerítések sincsenek jó helyen,  mert nincs meg a 12 m 
széles  út.  A  Nyeste  úrral  lett  közösen  készítve   a  terv,  1  területet  nem  lehet  bevonni 
belterületté, csak tömböt. 

Vargáné  Vass  Éva: kérték  Monortól,  hogy  az  eredeti  határozatról  az  Idősek 
Gondozóházának használatbavételi engedélyének határozatáról egy másolatot küldjenek. Az a 
kérdés, hogy az eredeti építési engedély szerint ahová most a Bánföldiné működési engedélye 
szól,  annak  feltétele  volt-e,  hogy  belterületté  vonásra  kerüljön,  mert  most  az  ÁNTSZ  a 
bővítéshez nem járult hozzá. Ha az eredeti működési engedélyt nem érinti, akkor az ellátási 
szerződéssel nincs probléma. 

Hornyák Balázs: javasolja, hogy elvben támogassák, az anyagiakon túlmenően ne.

Vargáné Vass Éva: amikor a Bánföldiné megkereste elmondták neki, hogy annyit tud tenni a 
testület,  hogy  nyilatkozik  arról,  hogy  belterületre  vonásra  sor  kerülhet,  amennyiben  a 
belterületbe vonás feltételei megvannak. 

Vad Mária: javasolja elnapolni és a soros ülésre a lehetőségeket megvizsgálni. Valószínűleg 
ideiglenesen kapta meg a használatbavételit, azzal a kikötéssel, hogy intézkedik a belterületté 
vonásról.

Juhász Sándor: körbe kell járni a dolgot, hogy hajlandó-e ezt valaki finanszírozni, akkor a 
testületnek nincs semmiféle aggálya az ellen, hogy ezt belterületté nyilvánítsák.

A képviselő-testület 12 igen szavazattal a javaslatot elfogadja.

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról

Dr. Páczi Antal: kérdezi, hogy a Fenyő utca útburkolatának létesítése milyen eredménnyel 
járt.

Juhász Sándor: egyenlőre még nem tárgyalt a pilisi polgármesternek már említette, aki azt 
mondta később visszatérnek rá, a Sipitó tulajdonossal még nem tárgyalt.

Dr.  Práczki  Péter: kérdezi,  hogy  a  bizottsági  tagok  változásánál  miért  szerepel,  hogy 
folyamatban.

Vargáné Vass Éva: Át kell vezetni az SZMSZ mellékleteiben a neveket

A képviselő-testület 12 igen szavazattal a tájékoztatót elfogadja.

Egyebek

Dr. Práczki Péter: az általános iskola jutalmazása nem került bele a költségvetésbe. 

Sahin-Tóth Jenőné: megvizsgálták a személyi juttatásokat és a rendelet záró rendelkezései a 
2. és 3. ponttal ki lett egészítve, melyben felhívta a jegyző a bizottság figyelmét az említett 



pontokra,  hogy a  személyi  juttatások  csak  addig  a  mértékig  lesznek  átcsoportosíthatva,  a 
meddig szükséges, az a MÁK alapján. 

Vargáné Vass Éva: a bizottsággal és az intézményvezetővel is egyeztetésre került, hogy 10e 
ft üdülési csekket kapnak az általános iskola dolgozói. Az üdülési csekkhez az igénylés le lett 
adva,  a  költségvetési  módosításba  be  lett  téve.  Benzinkúton,  egészségügyi  szolgáltatásnál 
lehet igénybe venni. Ez 42 főt érintett.

Dr. Práczki Péter: kérdezi, hogy hogyan áll a mobiltelefon elosztása és hányan részesültek 
belőle.

Vargáné Vass Éva: 15  db  kártya  került  kiosztásra,  ha  igény van még novemberig  lehet 
csatlakozni, ha 10 db összejön. Ha ez beválik és működik, ki lehet terjeszteni családtagokra. 

Dr. Práczki Péter: Nagy Ágnes Klaudia szeretne erre a listára felkerülni. Kérdezi, hogy az 
önkormányzat dolgozói közül hányan igényeltek kártyát.

Vargáné Vass Éva: 4 fő.

Dr. Práczki Péter: kéri, hogy az önkormányzati dolgozók használják is a telefont.
A Monori Hegyesi Lions Club szervezett egy akciót bál keretében, a Vigadó zenetermét most 
adták el és szeretnének egy zongorát felajánlani. A hangverseny zongora egy 6M Ft-os tétel és 
a bálnak a bevétele erre a zongorára kerül fordításra. A zongora finanszírozása úgy történne, 
hogy a Vígadó termében 200 db szék van és ezeket a székeket szimbolikusan értékesítenek. 
Minden széken az adományozó neve egy arany bilétára ki van téve. 25e Ft a széknek darabja. 
Véleménye,  hogy  szimbolikusan  Monorierdőnek  is  hozzá  kellene  ehhez  járulni.  A 
Polgármester úr egy széket saját nevében megvásárol. Kugel György 5 db széket vásárolt. A 
Strázsában is meg fog jelenni. Ezzel lehetne hangsúlyozni azt a tényt, hogy Monorierdő nem a 
konfliktusokat keresi, és konstruktívan szeretne hozzájárulni a térség fejlődéséhez. Kéri, hogy 
az önkormányzat is járuljon hozzá egy szék megvásárlásához. Január februárra lesz átadva a 
zongora,  meg  lesz  finanszírozva.  A költségvetésben  biztosan  találnak rá  pénzt.  Megígéri, 
hogy a Club karitatív koncerteket fog indítani, Lions Club Zeneszalon címmel. A Lions Club 
a Mikulás napot is támogatta 250 db mikulás csomaggal. 

Borbás  Elvira: mindenképpen  javasolja  támogatni  100e  Ft-tal  a  közelben  nincs  hasonló 
lehetőség és kéri a testületet, hogy fogadják el a javaslatot. 

Dr. Práczki Péter: egy székhez egy név kerül, de szerepel rajta az összeg. 

Tóth Attila: ha az önkormányzati pénzből kerül kifizetésre, akkor javasolja, hogy az legyen 
rajta, hogy Monorierdő Önkormányzat, de ha az, hogy Monorierdő Képviselő-testülete, akkor 
össze kell rá dobni a képviselőknek. 

Dr. Práczki Péter: legyen rajta, hogy Monorierdő Önkormányzat, és ha bármely képviselő 
még szeretne egy széket, akkor megvásárolja és az ő neve lesz rajta. 

Juhász Sándor: szavazásra bocsátja a javaslatot,  hogy a testület is vásároljon 2100,-Ft-ért 
széket, melyen az van, hogy Monorierdő képviselő-testülete.

A képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadja.



Juhász Sándor: szavazásra bocsátja a javaslatot, miszerint 100e Ft ért vásároljanak egy darab 
széket, melyen az szerepel, hogy Monorierdő Önkormányzat.
A képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének
216/2007. (XII.13.) Kt.

határozata
Egy darab szék megvásárlásáról

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 1 db szék megvásárlását határozza el 
100.000,-Ft értékben, a monori versenyzongora beszerzése érdekében a jótékonysági felhívás 
keretében.
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a felajánlással kapcsolatos teendőket ellássa.

Határidő: 2008. január 15.
Felelős: polgármester, jegyző 

Dr. Páczi Antal: kérdezi, hogy Erdőgáz üggyel mi van.

Juhász Sándor: jelen pillanatban meg vannak akadva, mert a Pogácsás úr levelét, melyben 
válaszolt, le lett írva, hogy az Erdőgáz Kft. már nem képezheti a vagyonmegosztás tárgyát, 
mert Monorierdő illeti meg teljes egészében. Akkor tudna lépni az Erdőgáz felé, ha Pogácsás 
úr küld egy nyilatkozatot, de nem tette meg és így nem tud lépni az ügyben. 

Dr.  Páczi  Antal: javasolja,  hogy a  Triplex  Kft.  adjon egy ajánlatot  és  ők  keressék  meg 
Pogácsás urat. 

Juhász Sándor: fog beszélni a Triplex-Gáz Kft. ügyvédjével. 

Dr. Pácziné Félix Anna: kérdez leválással kapcsolatban.

Juhász Sándor: elmondja, hogy beadták a keresetet és azt mondták két hét mire kijelölik a 
bírót utána lesz az első tárgyalás.

Vad Mária: kérdezi, hogy gyermekorvossal kapcsolatos panaszra történt-e intézkedés.

Dr.  Páczi  Antal: ígéri,  hogy  fog  beszélni  a  doktornővel  és  a  következő  ülésen  be  fog 
számolni. A november 28. és 29-i napról lenne szó. 

Vad Mária: a Mi újság Monorierdő c. újságban megjelent köszöntő és sérelmezi, hogy az 
aláíró  a  Monorierdő  Polgármesteri  Hivatala  nevében  Juhász  Sándor  nevében.  Oda  kellett 
volna írni, hogy a képviselő-testület és a Polgármesteri Hivatal.

Vargáné Vass Éva:  Lapzártakor történt ez, amikor telefonon beszélt Tóth Attilával, akitől 
azt kérte, hogy az legyen, hogy Monorierdő Község Önkormányzata nevében Juhász Sándor 
polgármester.  Elírás  történt.  Telefonon  történt  egyeztetés  és  nem  írásban,  tehát  nem 
szándékosan történt. 

Vad Mária: a mellékelt  levélben nem érti, miért  az van, hogy 18 ha, mikor eddig 29-ről 
beszéltek.



Juhász Sándor: többször elhangzott, hogy nem a 29 ha-ról, mert nehéz kivonni erdőművelési 
ágból. Erről már volt szó a fejlesztések vitájánál. Meg is lett mutatva, hogy melyik területről 
van szó.
Megbízta a Pénzügyi Bizottság az elnökét, hogy ezzel a beruházással kapcsolatban próbáljon 
meg felhajtani befektetőt és a Péter ez után fog járni. 
Közmeghallgatás lesz december 28-án 16 órakor a napköziben, ezt minden évben meg kell 
tenni. Ezt 10 nappal előtte ki kell hirdetni. 

Több tárgy nem lévén az ülést 18:45 perckor bezárja. 

K.m.f.

Juhász Sándor   Vargáné Vass Éva
 polgármester jegyző 

        Borbás Elvira Dzsupin Imréné
hitelesítő       hitelesítő 
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